
Verslag van de bijeenkomst ontwikkeling gol4aan Lelystad. 

Overleg in het stadhuis. 
De gemeente hee) op dinsdag 5 september een gesprek belegd met onze vereniging, de 
Bewonersvereniging Flevo Golf Resort, de s>ch>ng Burgerini>a>ef Golfpark, Flevo Golf Resort en 
andere Belanghebbenden (>jdens het overleg Burgerini>a>ef Lelystad genoemd), de Golfclub 
Flevoland en Unigolf, vertegenwoordigd door de heer Zijderveld en de heer de Bruin. Onze delega>e 
bestond uit de voorziJer, Pieter Cassé en Geert Benning. 

Het doel van de bijeenkomst is, zoals de gemeente het formuleerde, om te onderzoeken of er een 
gemeenschappelijk draagvlak is voor een oplossing van de problemen in het Flevo Resort, inclusief de 
exploita>e en het gebruik van de GolPaan. 

De heer Zijderveld formuleerde de in onderling overleg ontstane denkrich>ng van de gemeente en 
Unigolf. Hij stelt zich tevreden met een bebouwingsmogelijkheid aan de overzijde van het bestaande 
clubhuis met een bouwcapaciteit van ongeveer 50 woningen. Het gebouw met het clubhuis zal ook 
betrokken worden met een func>everandering. 

 Als die bouwmogelijkheid er komt, dan draagt Unigolf alle resterende onbebouwde gronden, wegen 
en de golPaan over aan de gemeente. De bijeenkomst is belegd met het doel te peilen of de 
bewoners van het Flevo Golf Resort, de omwonenden, zoals de bewoners van het Golfpark en de 
golfclub zich kunnen vinden in deze denkrich>ng. 

Voor de bewoners van het Golfpark is dit belangrijk nieuws. De gemeente hee) al>jd grootschalige 
woningbouw op het oudste gedeelte van de golPaan, waar vanaf het Golfpark over uitgekeken 
wordt, tegen gehouden. Het bestuur hee) zich al>jd hard gemaakt voor het behoud van de golPaan 
daar en we hebben de gemeente daarin ac>ef ondersteund. Unigolf lijkt zich hierbij eindelijk neer te 
leggen. 

Maar er zijn valkuilen en hobbels om deze denkrich>ng in de prak>jk uit te voeren. 

Om de bouwmogelijkheid te kunnen realiseren, moet het bestemmingsplan gewijzigd worden, omdat 
het huidige bestemmingsplan daar niet meer woningen dan 495 toelaat. De Bewonersvereniging 
Flevo Golf Resort hee) te kennen gegeven voor een wijziging te zijn.  

Ons standpunt is al>jd geweest, dat de bewoners van het Flevo Golf Resort zelf zullen moeten 
bepalen hoe het bestemmingsplan er binnen hun woongebied eruit moet gaan zien. Staande het 
overleg hee) onze delega>e aangegeven, dat het bestuur van de Bewonersvereniging Golfpark zich 
daarom niet zal verzeJen tegen een uitbreiding van de genoemde bouwmogelijkheden. Dat sluit niet 
uit dat individuele bewoners van het Golfpark uiteraard het recht hebben zich te verzeJen tegen een 
bestemmingswijziging. 

Het Burgerini>a>ef, een s>ch>ng van Ton Weijers, een bewoner van het Flevo Golf Resort, hee) 
gemeld, dat deze s>ch>ng tegen een verruiming van de bouwmogelijkheden van Unigolf zijn. Dat kan 
leiden tot uiteindelijk een gang naar de Raad van State met het risico, dat het Burgerini>a>ef verdere 
bebouwing met succes tegenhoudt. In ieder geval zal er aanzienlijke vertraging gaan optreden.  

Tijdens het overleg kwam wel de legi>miteit van het verzet van het burgerini>a>ef tegen een 
mogelijke kleine woningbouw toevoeging in het noorden van het Flevo Resort ter sprake. Er is 
duidelijk een discrepan>e te constateren tussen het standpunt van het bestuur van de 
bewonersvereniging van het Golfpark met een ledenpercentage van meer dan 80% en de geclaimde 
support van bewoners van het Golfpark door het Burgerini>a>ef. 



Voor de golPaan als sportvoorziening en de bewoners van het Flevo Golf Resort is het overigens 
uitstekend nieuws, dat de gemeente de gronden tussen de Eaglelaan, waar nu zes holes liggen, ook 
de bestemming golPaan mee wil geven. 

Een volgende valkuil betre) de onderhandeling tussen de gemeente en Unigolf over de vraag tegen 
welk bedrag Unigolf Lelystad zal verlaten. Verdere onderhandeling kan nog steeds mislukken. Maar 
voor het Golfpark ziet het er steeds meer naar uit, dat er geen grootschalige nieuwbouw komt op de 
oude golPaan naast onze wijk.  

Vervelend voor de Golfclub Flevoland is, dat Unigolf >jdens het overleg niet wilde toezeggen, dat de 
club ook na 1 januari 2024 de huidige baan zal mogen gebruiken. Unigolf wil dat nadrukkelijk laten 
a`angen van de voortgang van de onderhandeling met de gemeente. Slui>ng van de baan op 1 
januari 2024 is nog steeds mogelijk. 

Slotconclusie: er is veel gezegd over een denkrich>ng, maar een echt resultaat is er niet geboekt, laat 
staan, dat er een >jdspad is afgesproken. De wethouder wil de denkrich>ng eerst voorleggen aan de 
gemeenteraad in de vergadering in oktober.  

Zoals vanaf het begin duidelijk is geweest, alleen de gemeente en Unigolf kunnen het probleem 
oplossen. De bewoners en de leden van de golfclub staan langs de zijlijn en hebben geen enkele 
invloed op de onderhandelingen. Dat geldt ook voor het Burgerini>a>ef. Zij kunnen een mogelijke 
uitbreiding van de bebouwingsmogelijkheden alleen via de rechter proberen tegen te houden. Het 
kan dus nog alle kanten opgaan en het dossier is voorlopig nog niet gesloten. 
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